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Aan:  Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Aalsmeer 

  Raadhuisplein 

  te Aalsmeer 

 

BETREFT: Advies m.b.t. Voorstel minimaregelingen voor kinderen (zwemles)  

In samenhang met Beleidsregels bijzondere bijstand en Aalsmeerpas 

 

Aalsmeer, 9 februari 2017. 

 

Geacht College, 

 

Op donderdag 9 februari j.l. heeft Dianne Braun namens de gemeente Aalsmeer een 

vertegenwoordiging van de Wmo-raad (mevrouw Kim Veltman, de heren Jaap Overbeek, 

Joop Teunen, Dick de Kuijer en Guus Droppert) meegenomen door het voorstel 

minimaregelingen voor kinderen (zwemles) en de daarbij behorende stukken.  

 

De Wmo-raad stelt uw college voor – naast het positieve advies – tevens het volgende te 

overwegen: 

 

1. mogelijkheden in te bouwen om het beleid t.a.v. declaratiefonds voor bijvoorbeeld 

de (mede)financiering van extra kosten t.b.v. het kunnen deelnemen aan 

bepaalde sporten. Jeugdsportfonds zou kunnen bijdragen in kosten van contributie 

en eventuele eerste extra kosten. Aanvragers zouden zich dan direct kunnen 

richten tot de gemeente. Hier zou dan per geval bepaald kunnen over of er al dan 

niet een vergoeding kan worden toegekend, welke dan ten laste zou kunnen 

komen van het declaratiefonds in het kader van de armoedebestrijding. 

 

2. gradaties te hanteren binnen de genoemde inkomensgrens om in aanmerking te 

kunnen komen voor vergoeding van de zwemlessen. 

Nu is sprake van een strakke scheiding tussen wel of niet in aanmerking komen 

binnen het concept. Gezien de grote hoogte van de vergoeding (in natura) van € 

780 in het bijzonder wordt het wel erg wrang als men net boven de te hanteren 

inkomensgrens uitkomt. 

 

3. wellicht mogelijk om in gezamenlijkheid te brainstormen over andere 

mogelijkheden dan reeds genoemd om te kunnen voldoen aan de doelstelling om 

inwoners die hiervoor in aanmerking komen ook op andere manieren een betere 

gelegenheid geven om mee te kunnen participeren binnen de maatschappij. Dit 

gezien vanuit de invalshoek dat het toegekende gelabelde rijksbudget ruimschoots 

toereikend hiervoor lijkt te zijn. 

 

De WMO-Raad stemt in met het voorstel en dankt Dianne Braun voor de uitgebreide 

toelichting en de tijd die zij daarvoor uit heeft willen trekken. De WMO-Raad wordt graag 

op de hoogte gehouden van de verdere ontwikkelingen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jaap Overbeek, voorzitter    Guus Droppert, secretaris 

 

 


